
Medlemsmöte Bunge Sockenförening                       2022-11-20 

Antal medverkande på mötet: 5 stycken förutom styrelsen. 

                                                       2 stycken var fast boende. 

Carina hälsade alla välkomna. 

Gullbritt gick igenom underlaget. ”Meningen med föreningen” 

Frågan kom upp om hembygdsförening? Vi hänvisade till att det är Bungemuseet. 

Vi berättade om Fårösunds Utveckling. 

Om hur få mer besökande? Vi pratade om hur man skall kunna parkera. Det är dåligt med 

parkeringsplatser i Fårösund.  

Kan man ordna ett lotteri där vinsterna är medlemskap i föreningen? 

Har vi i föreningen för många aktiviteter? Vilka besöks mest? Vilka har vi svårt att bemanna? 

Ibland får man känslan av att Bunge Sockenförening upplevs som ”en mamma” som ska greja allting. 

Idag har vi: Flaggning, majbål, nationaldagen, midsommarfirande, Cykelleden och är med i andra 

aktiviteter. 

Kan man vid ett tillfälle ordna ett långt loppisbord längs hela Kronhagsvägen?  

Få med KUNO i Bunge sockenförening hemsida? 

Se till att dela via Facebook våra aktiviteter. Det verkar som att Facebook sidan ”Fårösund med 

omnejd” har mest besökande? 

Gå in på andra föreningars Facebook sidor! 

Sommarfest! samla boende efter Fårösunds marknad? 

Höra med musikläraren om att skolkör skall sjunga på 6 juni? 

Vi måste säkra sångkör vid majbålet till nästa år. 

För att garantera deltagande av musiker vid Midsommarfirandet på Bungemuseet måste man vara 

ute i god tid. Kanske få till ett samarbete med andra musiker och ”schemalägger” deras deltagande 

under dagen på andra platser?  

Gå in på Facebook och säga att vi behöver hjälp vid olika arrangemang. Eller skicka SMS till våra 

medlemmar att vi skall ha arbetsdag inför något arrangemang och att vi behöver hjälp 

Kyrkogårdvandring återkommande? 

Frågan kom upp om sockenboken. 

 


